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دولت مسئولیت ناکامی در برجام را بپذیرد

محمدنبی حبیبی دبیرکل حزب موتلفه اســامی با اشــاره به بدعهدی های آمریکا در توافق برجام، تصریح کرد: با آنکه دموکرات ها و جمهوری خواهان در انتخابات اخیر نشــان دادند جز در چپاول ملت ها و 
کشورها هیچ توافقی در هیچ زمینه داخلی و خارجی ندارند؛ بخصوص در مورد مقابله با ایران تصویب کردند هیچ اختافی با یکدیگر نداشته و اجماع آنها در مقابله با ملت ایران چیزی است که روی آن توافق 
دارند. حبیبی اظهارکرد: دولت باید شــفاف بگوید در برابر بدعهدی آمریکا چه می خواهد بکند و همچنین مســئولیت حســن و قبح برجام را بپذیرد و ناکامی در این توافق را به دیگران نســبت ندهد. وی افزود: 
همانطور که رئیس جمهور گفت تصمیمات در مورد برخورد و مقابله به مثل با آمریکا در رابطه با نقض برجام به اطاع عموم می رســد اما متأســفانه درباره نشســتی که چهارشــنبه گذشته به این منظور تشکیل 

شــد هیچگونه اطاع رســانی شــفافی در مورد مصوبات شورایعالی امنیت ملی مبنی بر مقابله به مثل، به مردم داده نشد. دبیر کل حزب موتلفه اسامی گفت: مردم باید بدانند دولت پاسخ بدعهدی 
آمریکا را چگونه می خواهد بدهد تا از آن با تمام قدرت حمایت کنند. حبیبی با اشــاره به مســئولیت دیگر کشــورهای عضو 1+5 در مسئله برجام، خاطرنشان کرد: دولت باید از سه کشور آلمان، 

فرانسه و انگلیس مطالبات خود را در مورد برجام پیگیری کند و از آنها بخواهد در برابر نقض عهد و شرارت آمریکایی ها موضع بگیرند.

سران فتنه نجس سیاسی هستند
ســردار غامحســین غیب پــرور رئیــس 
ســازمان بسیج مســتضعفین با اشــاره به 
موضع گیری هــای رســانه های معانــد و 
ضدانقاب پس از انتصاب وی به ریاســت 
سازمان بســیج، گفت: موضع من در برابر 
فتنه و سران فتنه همان صحبت هایی است 

که قبا انجام داده ام و هیچ تغییری نکرده است. وی ادامه داد: بنده قبا 
سران فتنه را نجس سیاسی خوانده ام؛ اکنون هم بر روی این موضع اصرار 
دارم؛ سران فتنه نجس سیاسی هستند که با آب زمزم هم تطهیر نمی شوند، 
مگر اینکه یک زمانی بیایند در ســاحت ملــت و رهبری معظم انقاب توبه 
کنند. رئیس ســازمان بســیج مستضعفین یادآور شــد: موضع بنده در این 
خصوص کاما روشن است؛ یکی از افتخارات ما این است که در ماجرای 

فتنه شفاف عمل کردیم. 

اصلاح طلبان می خواستند احمدی نژاد بیاید
اســدالله بادامچیــان نایب رئیس شــورای 
مرکزی حزب موتلفه اســامی اظهار کرد: 
دولــت یازدهم در زمینه اقتصــادی کارنامه 
قابل قبولی ندارد به همین دلیل می خواهد با 
طرح بازی های سیاسی و تولید دو قطبی های 
کاذب افکار عمومــی را منحرف کند. وی با 

تاکید براینکه ما نباید هیچگاه در زمینی که رقبا برایمان طراحی کرده اند بازی 
کنیم، گفت: جنجال آفرینی در موضوع کنسرت یا لغو سخنرانی یک نماینده 
از جمله مسائلی فرعی است که می خواهند با استفاده از آن، اذهان جامعه را به 
انحراف بکشانند. نایب رئیس شورای مرکزی حزب موتلفه اسامی با بیان اینکه 
باید در جامعه بجای دوقطبی های کاذب بر »دوقطبی کارآمدی-ناکارآمدی« 
تاکید کنیم، گفت: اصاح طلبان از خدا می خواستند احمدی نژاد وارد عرصه 

انتخابات شود تا بتوانند بین او و دولت، یک دوقطبی کاذب بسازند.

ما برای مذاکره هزینه ای ندادیم و نمی دهیم
رئیس مجلس شواری اسامی در پاسخ به 
تذکر موسوی لارگانی در رابطه با اظهارات 
نخســت وزیر انگلیس گفت: این که شــما 
گفتیــد مــا از امکانات هســته ای خودمان 
گذشــتیم کــه مذاکره کنیــم چنین چیزی 
نیست. ما برای مذاکره هزینه ای ندادیم و 

نمی دهیم. قرار بود آنها تحریم ها را بردارند ما هم اقداماتی در حوزه مسائل 
هسته ای انجام دهیم که آن هم با ماحظه انجام شد. او ادامه داد: در بین 
کارهایی که آنها انجام دادند برخی را تعلل کردند که پاسخ شان داده خواهد 
شــد. علی لاریجانی همچنین گفت: در مورد فضاسازی هایی که این چند 
روز چه مقامات انگلیس و چه مقامات آمریکا داشتند باید دید که چرا در این 
شــرایط این حرف های بیهوده را می زنند. به نظر می رســد که اینها در بقیه 

امور دچار مشکل شده اند.

 ناامنی که بیاید 
دامن همه اعم از شیعه و 

سنی را می گیرد
رئیــس جمهــور با بیان اینکه مســیر مــا از روز اول 
مســیر وحدت بوده اســت، گفت: ما در بحث اقوام 
و مذهب و جنســیت در کشــور مشکاتی داریم که 

باید رفع شود.
حجت الاســام و المسلمین حســن روحانی صبح 
امروز در محل ریاســت جمهوری و در دیدار جمعی 
از علمــای اهل ســنت اظهار کرد: مــا باید حقوق 
مردم را  بر مبنای حقوق شــهروندی ببینیم. یکی از 
وعده های من انتشــار حقوق شهروندی بود که اگر 
خداوند توفیق دهد در همین ماه آذر این کار را انجام 
می دهیم و با حضور حقوق دانان از منشــور حقوق 

شهروندی رونمایی می کنیم.
وی با بیان اینکه این منشور باید در سراسر کشور اجرا 
شــود، ادامه داد: در پایان این منشور قول داده ایم 
که گزارش سالانه ای درباره ی آن ارائه دهیم و اگر 
بحث تکمیلی در آن وجود دارد سالانه تکمیل شود و 
در جاهایی  که نیاز است لایحه ارائه شود ارائه دهیم 
تا در مجلس قانون شود. هر که شهروند ایران است 
فارغ  از مذهب، قومیت، محل زیســت و نوع شغل 

باید از حقوق شهروندی بهره مند شود.
رئیــس جمهور بــا بیان ایــن که همیشــه در میان 
کشــورهایی که تنوع قومی یا مذهبی داشــته اند دو 
دیــدگاه حاکم بوده، خاطر نشــان کرد: دیدگاه اول 
تفکر اقتدار گرایانه مرکزیت اســت که مبنایش این 
اســت که اقلیت ها را همواره به عنوان یک مشکل 
و تهدید تلقی کند و مســاله تنــوع اقوام و مذاهب را 
امنیتــی ببیند. ما وقتی مســاله ای را امنیت ببینیم 
لــوازم و تبعات خاص خــودش را  خواهد داشــت. 
شــاید دوره ی رضاخانــی چنین تفکــری حاکم بود 
کــه مرکزیت فات ایران باید دارای یک قدرت برتر 
باشد تا بتواند بر مناطق مرزی تسلط قهرآمیز داشته 
باشد. این مبنایی که هنوز برخی از کشورها به دنبال 

آن هستند.
وی اضافه کرد: مبنای دیگر این اســت که اقوام و 
مذاهب مختلف به عنوان فرصت و مزیت یک کشور 
هستند و باید تحت عنوان همزیستی مسالمت آمیز 
از ایــن ظرفیت اســتفاده کرد و همــه اقلیت ها باید 
از حقوق شــهروندی برابر اســتفاده کننــد. مبنای 
جمهوری اسامی از آغاز انقاب تاکنون این نظریه 

دوم بوده است.
روحانی همچنین گفت: بر این مبنا اقوام و مذاهب 
و تنوع هــای مختلــف قومی ؛ حتــی فرهنگ های 
کوچــک،  و خرده فرهنگها زیر لــوای فرهنگ بلند 
اســامیت و ایرانیت به عنوان فرصــت و نه تهدید 

نمی شود.
رئیس دولت یازدهم تصریح کرد:  البته مناطق مرزی 
جدای از مساله قومیت و مذهب  دارای مشکاتی 
هستند. مناطق مرزی ما نسبت به مرکزیت از تعادل 
برخوردار نیســتند که باید این تعادل ایجاد شــود. و 
طرح های بزرگ عمرانــی، در مناطق بزرگ مرزی 

اجرا شود که استفاده اش برای کل کشور بود.
وی با اشاره به اینکه مشکل شماره یک امروز کشور 
اشتغال است، اظهار کرد: مشکل امروز کشور مبارزه 
بــا بیکاری، مهار تــورم ، کمبــود آب، و بحث های 
محیط زیســتی اســت. وقتی آلودگی می آید فرقی 
نمی کند که به ریه ی شــیعه یا ســنی می رود، وقتی 
تروریسم تهدید می کند مشکل شیعه و سنی نیست، 
بلکه مشــکل همه ی ما اســت. خــدای نکرده اگر 
انفجــاری رخ بدهد آثار مخــرب آن دامن هر کس 
که هر مذهبــی را دارد می گیرد و ناامنی دامن همه 

ما را می گیرد.

عصر ایران نوشت: چرا جامعه تشنه اعدام بابک زنجانی نیست؟
یک هفته پس از تأیید نهایی حکم اعدام بابک زنجانی متهم ردیف اول بدهی کان نفتی احساس نمی شود که جامعه برای اجرای این 

حکم ،عطش داشته باشد یا برای آن روز شماری کند.

 نامه نیوز نوشت: چرا باید در بهار 96 به روحانی رای بدهیم
رسیدن به یک توافق هسته ای بعد از 12 سال باعث شده است تا تمام ساحت زندگی مردم به برجام گره بخورد و همه به دنبال این هستند تا 

ببیند نتیجه این توافق بزرگ چه خواهد شد. به ویژه آنکه دراین روزها برجام با یک سد بزرگ روبرو شده است.

 آناج نوشت: چه کسانی می خواهند مانع استیضاح وزیر راه و شهرسازی شوند؟
لاریجانی، پزشکیان و مطهری سه نماینده ی حاضر در هیئت رئیسه مجلس می باشند که به خاطر حفظ منافع دولت ترجیح می دهند پای 

آخوندی به خانه ملت باز نشود و نمایندگان در ماه های باقیمانده از عمر کابینه یازدهم او را کنار نگذارند.

 مرصاد نوشت: آیا وزیر ارتباطات برای اولین بار نشست انتخاباتی برگزار کرد؟
قانون شکنی در سفرهای استانی دولتی ها از  سفرهای هیات دولت با مخارج تبلیغاتی علنی و بی پروا از پول مردم مناطق محروم گرفته تا 

سفرهای انتخاباتی وزیرانی که هنوز هم عضو شورای مرکزی احزاب سیاسی هستند، از شمارش خارج شده است.

عکس روزسایت نگار

نشست جمعی از علمای 
اهل سنت سراسر کشور 
با رئیس جمهور صبح روز 
یکشنبه در نهاد ریاست 
جمهوری برگزار شد .

خبرنامه
1395 مــاه  آذر   21 یکشــنبه 

 حق برداشت با رئیس قوه قضاییه است 
اما حساب ها به نام او نیست
محسنی اژه ای : تشکل دعوت کننده از مطهری مجوزدار نبوده است

حجت الاسام والمسلمین محســنی اژه ای در صدوپنجمین نشست خبری 
قوه قضائیه در جمع خبرنگاران در خصوص نشر خبر علیه قوه قضاییه از سوی 
رسانه های معاند و برخی تریبون های داخل کشور مبنی بر واریز پول به حساب 
رییس قوه قضاییه، گفت: طی 21 سال پول هایی که واریز شده کاما مطابق 
قانون و رعایت موازین شــرعی بوده و اینکه گفتند این پول ها به حساب رییس 
قوه قضاییه واریز شــده کذب محض است و اسناد و مدارک آن موجود است و 
صدا و ســیما می تواند آنها را منعکس کند. در تمام فیش ها در طول ســالیان 

مختلف نام قوه قضاییه قید شده است.
وی افزود: شورای پول و اعتبار در سالهای گذشته مجوز داده، از زمان نمازی 
که وزیر اقتصاد بود ومرحوم نوربخش که رییس بانک مرکزی بود تا امروز همه 
مدارک موجود اســت و در نامه نگاری ها هیچ کجا نوشــته نشده به نام رییس 

قوه قضاییه است.
محســنی اژه ای با طرح این سئوال که منبع این پول ها کجاست؟ گفت: پول 
هایی که توقیف می شــود و هنوز تعیین تکلیف نشــده از ناحیه دادگاه در یک 
حســاب متمرکز نزد بانک مرکزی نگهداری می شود و در هیچ مقطعی به آن 

سود تعلق نمی گیرد.
ســخنگوی قوه قضاییه افزود: بخشــی از این پول سپرده شده تا از سود آن در 
تنگناهای شــدید قوه که به دلیل مشکات بودجه ای قوه ایجاد می شد صرف 
شود و یک ریال خارج از قوه قضاییه نه صرف شده و نه مجاز بوده که خرج شود. 
مثا در سازمان پزشکی قانونی یا در برخی دادگستری ها که از لحاظ ساختمان 
با مشکل مواجه بوده اند یا در برخی ساختمان های نیمه کاره یا ساختمان های 

استیجاری که در اختیار سازمان ثبت بوده، صرف شده است.
وی تاکید کرد: حساب کاما شفاف و دقیق و روشن است که هر کسی مراجعه 
کند می بیند ســود چقدر بوده و کجا و با چه مکانیزمی هزینه شــده است. یک 

مورد از این وجوه به نام شخص نیست و تمام آن به نام قوه قضاییه است.
محســنی اژه ای افزود: حق برداشــت با رییس قوه است، اما به نام رییس قوه 
نیست، اصل پول هم مطلقا قابل تصرف نیست. ناگفته نماند این وجوه که سپرده 
شده وجوه مجهول و بدون صاحبی است که هنوز از سوی دادگاه تعیین تکلیف 
نشــده اســت مثل پول حاصل از اختاس، برخی می گویند وثیقه است و باید 
سود به صاحب وثیقه بدهید در حالی که اکثر وثایق ملکی است نه نقدی، اگر 
هم وثیقه نقدی به ضرورت بسپارند بعد از مدتی تبدیل به وثیقه ملکی می کنند.

 گزارش لغو سخنرانی در مشهد را 
به رییس قوه قضاییه ارائه کردم

حجت الاســام محسنی اژه ای در ادامه نشست خبری قوه قضائیه در رابطه با 
موضوع لغو یک مراسم در روز اربعین در مشهد، گفت: مجمعی سیاسی به نام 
مجمع مشــورتی اصاح طلبان خراسان رضوی در سال 94 از کمیسیون ماده 

10 وزارت کشور تقاضای تاسیس این مجمع و فعالیت سیاسی را می کند، ولی 
تا به امروز مجوز و پروانه ای برای فعالیت سیاسی نگرفته اند.

معــاون اول قوه قضاییه افزود: این مجمع 22 آبان امســال یک هماهنگی با 
اســتانداری مشهد می کند و نامه ای به رئیس دانشــگاه می نویسد که در این 
نامــه می گوید این حزب در نظر دارد از یکی از نمایندگان مجلس و نائب رئیس 
مجلس و افراد مختلف سیاســی دعوت کند که در آن روز در آن مراسم شرکت 
کنند. اولا این مجمع اصا اجازه فعالیت سیاســی نداشــته، از سوی دیگر در 
دعوت نامه نوشــته شده بود حزب، در حالی که تقاضای مجوز و پروانه فعالیت 
به نام حزب نیســت. مدیرکل سیاسی امنیتی و انتخاباتی استانداری مشهد در 
همان روز نامه ای به رئیس دانشــگاه می نویســد که این »حزب« در نظر دارد 

چنین مراسمی برگزار کند شما مساعدت لازم را به عمل آورید.
محســنی اژه ای گفت: اگر به فرض خواسته فعالیت سیاسی داشته باشد، باید 
از فرمانــداری اجازه مــی گرفتند. مدیرکل نامه ای که به رئیس دانشــگاه می 
نویســد فوری، از طریق نمابر و محرمانه بــوده، در حالی که مجوز گرفتن نیاز 
به محرمانه بودن نداشــت. در تاریخ 25 آبان اطاعات سپاه امام رضا)ع( نامه 
ای می نویسد به دادستان مشهد که چنین برنامه ای می خواهد انجام شود، با 
توجه به سوابق قبل و با توجه به اینکه از لیدرهای جریان  فتنه دعوت شده و ... 
ما دغدغه جدی داریم و برخی از افراد ممکن اســت از چارچوب خارج شــوند، 

و مواردی پیش بیاید.
ســخنگوی دســتگاه قضا افزود: در تاریخ 26 آبان نامه ای به همین مضمون 
خطاب به دادســتان و استانداری می نویسد که این دغدغه ها هست و در این 
راستا به سخنرانان تذکر داده شود. دادستان مشهد در 27 آبان با اداره اطاعات 
تماس می گیرد که مدیر اطاعات در آن زمان حضور نداشته و جانشینش می 
گوید قرار اســت چنین مراسمی برگزار شود نظر شــما چیست؟ که ایشان می 
گویند بگذارید بررســی کنم و جواب بدهم. نامه رسمی به دادستان می نویسد 
که در آن هم اظهار نظر خاصی نمی کند. دادستان هم مجدد تماس می گیرد 
و می گوید شــما درباره اصل ماجرا اظهارنظر نکردید، نظرتان در رابطه با اصل 
موضوع چیســت؟ می گوید از نظر ما بامانع اســت، اما من دغدغه شما را به 
معاون سیاسی استاندار انتقال می دهم و بعد با معاون سیاسی استاندار تماس 
می گیرند که دادســتان در این باره دغدغه دارد و شما با دادستان تماس برقرار 

کنید و دغدغه ایشان را برطرف کنید.
وی تصریح کرد: تماس می گیرد و می گوید اگر برگزار می کنند یا برگزار کنندگان 
تضمین دهند یا شما تضمین دهید یا استانداری و یا فرمانداری تضمین دهند. 
اداره اطاعات می گوید ما در جایگاهی نیستیم که این تعهد را بدهیم و تضمین 
کنیم و این امر را به اســتانداری انتقال می دهیم که در نتیجه این موضوع ها 
فرمانداری یا اســتانداری باید تقاضای شورای تامین می کردند. دادستان نامه 
می نویسد که بر اساس این مصوبه شورای تامین که در رابطه با مراسم اربعین 

بوده مراقب فعالیت های ضد انقاب و ... در اربعین باشیم.
سخنگوی دســتگاه قضا ادامه داد: وی نامه ای به رئیس دانشگاه می نویسد 
که در این روز در دانشــگاه مراسمی برگزار نشــود و نمی گوید کی یا چی؟ فقط 
می گوید در این روز در دانشــگاه مراسمی برگزار نشود. رئیس کل دادگستری 
می گوید من روز قبل یعنی بیســت و نهم که گفته شده این مسائل وجود دارد و 
شــورای تامین هم تشکیل نشده ، با استاندار تماس گرفتم تا صحبت کنم که 
پاســخگو نبودند و گفته شده که با وزیر جهاد جلسه ای داشتند؛  استاندار البته 
مدعی اســت که درســت هم می گویند که من بعدازظهر ساعت 5:30 به بعد 
ما تماس گرفتیم و فردا هم تماس گرفتیم که اگر اشــکال در دانشــگاه است 
مراســم را به ســاختمان های وزارت صنعت انتقال دهیم. این مسایل تا اینجا 

بررسی شده است.
محســنی اژه ای  گفت: برداشــت من این بوده که با توجه به مجموعه مسائل 
روزهای قبل آن روز و نامه ها و خبرهایی که به دادستان می رسید مبنی بر اینکه 
اگر این مراسم تشکیل شود و در آن مراسم چارچوب ها شکسته شود ما به آنجا 
می رویم و واکنش نشــان می دهیم. طبق این موازین اقدام دادستان مطابق 
با قانون بوده که البته اگر شــورای تامین تشکیل می شد خیلی بهتر بود. بنده 
با فرمانده ناجا و اســتاندار صحبت کردم و طبق گزارشــات وزارت اطاعات و 
صحبت های دادستان و رئیس دادگستری و نیروهای سپاه و مجموعه مطالب 

را به ترتیب به رئیس قوه قضائیه منعکس کردم و آنها را فرستاده ام.

پرونده »فاضل لاریجانی« همچنان مفتوح است
محســنی اژه ای در پاســخ به ســوالی در باره نامه نگاری فاضــل لاریجانی به 
دادستانی تهران مبنی بر بررسی اموال وی همزمان با بررسی اموال اطرافیان 
احمــدی نژاد و ناطق نــوری، گفت: اینکه ایشــان نامه ای بنویســد و بگویند 
اموال فانی را بررســی کنید که تکلیفی برای دادستان ایجاد نمی کند؛ چرا که 
دادســتان موظف اســت تنها در مواردی که اموالی به ناحق جابه جا می شود، 

موضوع را بررسی کند.
وی افزود: در خصوص فاضل لاریجانی باید بگویم که پس از انتشــار فیلمی 
از وی در دفتر ســعید مرتضوی در مجلس شورای اسامی توسط احمدی نژاد 
پخش شد که پرونده تشکیل شد و این پرونده که به دنبال ضبط مخفیانه فیلمی 
توســط مرتضوی باز شده، همچنان مفتوح است و رسیدگی به آن ادامه دارد و 

اطاع دقیقی از آخرین وضعیت این پرونده ندارم.
محسنی اژه ای در مورد هجمه های اخیر علیه قوه قضاییه نیز گفت: در رابطه 
با این موضوع یک عده از ناحیه دشــمنان ما مسائلی علیه قوه قضاییه مطرح 
می کنند که تکلیف آنها روشــن اســت و از طریق رســانه های معاند کار خود را 
انجام می دهند. هر زمان که شمشــیر قوه قضاییه بلند و برنده تر می شود فشار 

علیه دستگاه قضایی زیادتر می شود.


